
Forslag til generalforsamlingen. 

1. 

Jeg vil gerne spørge bestyrelsen i Høng Bridgeklub, hvorfor der endnu ikke kommet referat fra 

generalforsamlingen vedr. år 2015 på hjemmesiden. Det ville være rart når man nu har alle de 

øvrige referater liggende, så er det nemmere at følge med i bl.a. hvem der er på valg o.s.v. Der 

findes vel én udskrift, som kan scannes og lægges på nettet. Der kunne jo evt. været sket 

udskiftninger i bestyrelsen osv. Der er gået et år siden sidste generalforsamling. 

2.  

Jeg kunne også ønske mig, at alle spillelister var/blev ajourført m.h.t. substitutter min. efter hver 

spilleaften. Det har betydning m.h.t. handicap. Jeg har selv været igennem møllen. Er der evt. andre 

medlemmer som har været substitutter, der evt. er blevet overset/glemt? 

Ajourføringen betyder ikke noget, hvis substitutten ikke skal have broncepoint, men det betyder 

noget ved ens handicap Jeg mener, at hvis jeg evt. laver et godt resultat som substitut, så mener jeg 

det er ganske rimeligt at jeg får forbedret mit handicap i stedet for den spiller jeg afløser og 

ligeledes omvendt ved et dårligt resultat, hvor jeg så skal belastes. 

Ole Skov 

                                                                                                                                               

3) Forslag vedr. resultatvisning i Bridge Mates 
- Jeg foreslår at vi bibeholder, at resultatvisning er slået fra, og man alene kan se procentvisningen. 

Årsagen er som jeg tidligere har nævnt: 
- Der tales for højt om resultaterne 

- Nogle rækker har svært ved at blive færdige til tiden, hvilket ikke er forekommet i den sidste 

periode, hvor resultater ikke har været vist. 

I love om turneringsbridge står der: 
§16C: 
Hvis en spiller ved et tilfælde modtager ubeføjede oplysning om et spil som den pågældende er i færd med 
at spille eller endnu ikke har spillet bør turneringslederen straks have meddelelse herom og helst af den 
spiller, der har fået oplysningerne. De ubeføjede kan fx være at have set en forkert hånd, ved at komme til 
at høre meldinger, resultater eller bemærkninger fra et andet bord……… 
 
Dette sker ofte! - Turneringslederen har herefter 4 forskellige muligheder for at dømme i den konkrete 
situation. 
 
Jeg foreslår, at dette tages direkte til afstemning uden for megen debat. 

 

4) Klubbens vedtægter 
 De er ikke i overensstemmelse med virkeligheden, så jeg foreslår, at klubbens bestyrelse til næste 

års generalforsamling forelægger et forslag til ændringer, så der bliver overensstemmelse med 

vedtægter og virkelighed. 

 
Med venlig hilsen 
Sonja Rasmussen 



 


